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Onderwerp Achteruitgang

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Vitate Wijken & Dorpen / Beheer openbare

ruimte

Portefeui[[ehouder wethouder Raaijmakers

Schriftelijke vraag

De wijk Langdonk is een wijk waar bewoners zetf actief bezig zijn om de teefbaarheid en het
straatbeetd te verbeteren. De werkgroep Schoon Langdonk en de deetname aan de pitot
BuurtSchouw zijn hier voorbeetden van. Een ander bewonersinitiatief was ontangs de reizende
milieustraat aan de Reginadonk. Dit was een groot succes. ln andere donken zijn bewoners nu ook
bezig om een reizende milieustraat te organiseren.

t. ls de wethouder het met de PvdA eens dat dit soort acties meehelpt de leefbaarheid en

straatbeeld te verbeteren?

2. Welke rol ziet de wethouder voor de gemeente om de leefbaarheid en het straatbeeld

blijvend te verbeteren?

Wat echter in Langdonk opvatt is, dat in diverse donken atte afvatcontainers aan de voorzijde van
de woningen staan. Dit heeft voor vele bewoners en bezoekers van de wijk een negatief effect op
het straatbeetd. Het geeft immers een rommetige indruk.

3. Wat is de mening van de wethouder hierover?

Een logische optossing zou natuurtijk zijn de containers achter in de tuin te ptaatsen, om ze

vervotgens op de ophaatdagen voor aan straat te zetten. Dit is nu onmogetijk omdat de meeste
woningen in de donken geen achteruitgang (brandgang) hebben. Vete bewoners hebben hier wet
behoefte aan, echter vinden ze de gemeente hierin niet aan hun zijde.

4. Wat is de mening van de wethouder hierover?

5. Welke acties moeten ondernomen worden zodat de gemeente wel mee kan werken aan het

creeren va n achteruitgangen?

Dank voor de beantwoording.

Namens de PvdA-fractie,

Eric Stroop

Michaet Yap



Wiibeantwoorde n uw vrasen als volst

1. ls de wethouder het met de PvdA eens dat dit soort acties meehelpt de leefbaarheid en

straatbeeld te verbeteren.

Ja.

2. Welke rol ziet de wethouder voor de gemeente om de leefbaarheid en het straatbeeld

blijvend te verbeteren?

Door samen te werken met inwoners en partners in de wijken worden de leefbaarheid en het

straatbeeld verbeterd.

3. Wat ís de mening van de wethouder hierover?

De containers dienen op het eigen terrein van de woning geplaatst te worden. Dit mag aan de

voorkant van de woning. Saver levert sinds een tijdje alleen maar zwarte containers met een

gekleurd deksel, en geen complete containers in een afwijkende kleur. Dit draagt bij aan de

eenheid van het beeld.

4. Wat is de mening van de wethouder hierover?

De groenstructuur aan de achterzijden van de verschillende woningen in Langdonk ontleent

zijn sterke kanten aan de aaneengesloten bossages, gras en bomen. Meestal zijn de

achtertuinen gescheiden van de voetpaden door aaneengesloten groenstroken met

zijdelings daarvan struiken. Op het moment dat wordt toegestaan door het aaneengesloten

groen paden te trekken, dan zet dat de ruimtelijke structuur op z'n kop en verliest het groen

de collectieve aaneengesloten waarde. Versnippering ís het gevolg, en dat heeft ook

negatieve gevolgen voor het straatbeeld en het kunnen beheren van het groen.

5. Welke acties moeten ondernomen worden zodat de gemeente wel mee kan werken aan het

creëren van achteruitgangen?

Zie het antwoord op vraag 4

Hoogachtend,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

lnge Raaijmakers,

Wethouder Vitale Wijken & Dorpen, Beheer Openbare Ruimte


